

Dokumentnamn Styrelsemöte		Avsnitt / Område Protokoll 2018-06-26	
Fastställt av Styrelsen	Datum 2018-06-29	Utgåva 01	Sida / Sidor 1 av 5



Närvarande:

- Petra Almarsson (PA).
- Jonas Almarsson (JA).
- Ola Hanzon (OH).
- Boris Josefsson (BJ).
- Morgan Svensson (MS).
- Peter Helgesson (PH)
 - (Endast närvarande under diskussionen om tidtagningssystemet (RaceResult)).

1. Ordförande.

- Petra Almarsson.

2. Val av sekreterare.

- MS tog på sig uppdraget såsom sekreterare.

3. Val av justerare.

- Boris tog på sig uppdraget såsom justerare.

4. Genomgång av föregående mötesprotokoll.

a. Sponsrijippo – Team Sportia.

- MS har kollat med Niklas Fyhrlund, som inte har pratat med TeamSportia sedan i vintras.
- Niklas pratar med TeamSportia i höst, innan dess lär inget jippo hinnas med.

b. Tidtagningssystemet.

- Systemet är nu inköpt och levererat (2018-06-19).
- Klara att lära sig systemet är följande:
 - Jonas, Leif, Ola, Petra, Morgan, Peter, Susanne, Boris.

c. Protokoll.

- Ordförande och Firmatecknare:
 - MS har tagit fram dokument för "Ordförande och Firmatecknare" liknande det ifrån 2016.
 - Besök på banken, där avtal upprättades, är avklarat (2018-06-04).

d. Nycklar.

- Graalstugan:
 - Det ska finnas 9st nycklar enligt en gammal lista som JA har ärvt ifrån tidigare styrelse.
 - Inget nytt på denna punkt!
- Maskinhallen:
 - Det ska finnas 5st nycklar enligt en gammal lista som JA har ärvt ifrån tidigare styrelse.
 - Inget nytt på denna punkt!

e. Feriearbetare.

- OH har ansvarat för feriearbetarna under v1825 och allt har flutit på bra.
 - Feriearbetarna och OH har gjort ett bra jobb så här långt!
- v1826 – 1827 ansvarar Roger Bardh och det är fortsatt målning som gäller.

Dokumentnamn Styrelsemöte		Avsnitt / Område Protokoll 2018-06-26	
Fastställt av Styrelsen	Datum 2018-06-29	Utgåva 01	Sida / Sidor 2 av 5



f. Städdag.

- Städdagen genomfördes på söndagen 2018-05-27 där ett gäng tappra graalare dök upp för att hjälpa till.
 - Graalstugan och delvis träningsstugan borstades av såsom förberedelse inför målningen med hjälp av feriearbetarna.
 - Stuprör rensades.
 - Marken utmed träningsstugan rensades ifrån ogräs.
 - Etc etc etc...
 - Städdagen avslutades med uppskattad korvgrillning.

g. Städning av källaren.

- Daniel har under maj/juni plockat bort all sin isolering och alla sina brädor ifrån källaren under träningsstugan.
- En städning (dammsugning etc) behöver säkert göras vilket feriearbetarna kan göra om tid finnes.

h. Festivalloppet 2018.

- Tidtagningssystemet:
 - Totalt beräknas 3st personer behövas för själva tidtagningen (inkl. backupen).
 - Leif ställer upp enligt JA!
 - MS ställer upp!
 - Peter Helgesson ställer upp på tävlingsdagen, däremot inte under förberedelserna veckorna före!
- Flyers:
 - Sponsorernas logotyper har lagts till i flyern av MS efter underlag ifrån JA.
 - På framsidan:
 - Team Sportia.
 - Traryds Metallgjuteri.
 - Centrumkiosken (Pedas kiosk).
 - På baksidan:
 - Övriga sponsorerers logotyper i något mindre storlek.
 - MS har skickat den uppdaterade flyern till ansvarig för hemsidan, för publicering.
- Organisation & Arbetsuppgifter:
 - MS har uppdaterat det "nygamla" dokumentet.
 - OH har skickat ut dokumentet till berörda 2018-06-05 för respons (ja/nej).
 - Få svar har kommit in till OH 2018-06-26. OH stöter på de som inte har svarat.
- SIF:
 - Ungdomssektionen i Markaryds IF har blivit uppmanade att springa England Runt i sina matchtröjor och Markaryds IF betalar anmälningsavgiften. Boris har inte hunnit kolla med SIF ifall vi kan få någon respons så att deras ungdomar kan springa vårt festivallopp på liknande sätt.
- Medaljer:
 - Tillverkning:
 - OH håller löpande kontakt med Cveto på Traryds Metallgjuteri och uppdaterar sig om statusen för tillverkningen.
 - Utdelning till fullföljande under tävlingen:
 - OH har inte fått något svar om döttrarna Bardh (Vilma och Lovisa) kan ställa upp.
 - PA har kollat med Ebba Almarsson, som kan ställa upp.
- Speaker:
 - OH har kollat med Gösta, som var lite osäker om han kunde ställa upp eftersom han hade råkat ut för en olycka.

Dokumentnamn Styrelsemöte		Avsnitt / Område Protokoll 2018-06-26	
Fastställt av Styrelsen	Datum 2018-06-29	Utgåva 01	Sida / Sidor 3 av 5



- Korvförsäljning – Utökad servering:
 - PA hade ett förslag på utökad servering.
 - Kaffe, kanelbulle, småkaka.
 - PA hade planer på att baka själv vilket låter smarrigt!
 - Festis och kexchoklad.
 - PA har kollat med sin vän Ingela Berg och hon hjälper gärna till i serveringen.
 - OH har ännu inte fått svar ifrån Torgny Biesert och Tom Aagaard om de kan ställa upp i korvförsäljningen/serveringen.
- Vätskestationer:
 - BJ har ordnat en ersättare till Leif vid Röcklabacken.
 - Gunnar Wallgren (BJ:s svärfar).
 - OH har inte fått ett definitivt besked ifrån Annika Bardh om hon kan ställa upp med vätskestation vid Kvarnaholm.

5. Klädinventering.

- a. MS informerade att vid senaste inventeringen av kläder 2018-05-21 saknades följande plagg:
 - i. Linne av senaste modell:
 - 1. Storlek 140 (1st).
 - 2. Storlek 150 (1st).
 - 3. Storlek 160 (1st).
 - ii. T-shirt av senaste modell:
 - 1. Storlek L (1st).
- b. Om någon vet med sig att någon person har glömt att skriva upp att man har tagit kläder så vänligen meddela MS.

6. Tidtagningssystemet.

- Vi behöver vara ett antal som lär sig systemet och kvar att kolla med är Klas Persson.
 - BJ kollar detta.
- Tidtagningschip:
 - Tidtagningschip vs avläsningsmatta:
 - Rekommendationen ifrån RaceResult är att man har följande:
 - Antingen 2st avläsningsmattor + 1st chip på nummerlappen.
 - Eller 1st avläsningsmatta + 2st chip på nummerlappen.
 - Styrelsens egna funderingar:
 - Skulle man vilja köra varianten 1st avläsningsmatta och 1st chip på nummerlappen så menar RaceResult att det finns risk att man täcker chipet med armen och då inte skulle få någon sluttid registrerad för löparen.
 - Detta är något vi bör prova oss fram till på testtävlingarna framöver så att det inte bara handlar om att RaceResult ska tjäna mer pengar på de dyrare dubbelchipen!
 - Kostnad (Förprogrammerade) (exkl. administrationsavgifter):
 - 1st chip = 1.18 Euro inkl. skatt (VAT) = ca 11.70 SEK.
 - 2st chip = 1.61 Euro inkl. skatt (VAT) = ca 15.90 SEK.
 - 1st chip + nummerlapp = 1.57 Euro inkl. skatt (VAT) = ca 15.50 SEK.
 - 2st chip + nummerlapp = 1.81 Euro inkl. skatt (VAT) = ca 17.90 SEK.
 - Kostnad (Oprogrammerade) (Minst 1000st) (på rulle):
 - 1st chip = 1.1781 Euro inkl. skatt (VAT) = ca 11.70 SEK.

Dokumentnamn Styrelsemöte		Avsnitt / Område Protokoll 2018-06-26	
Fastställt av Styrelsen	Datum 2018-06-29	Utgåva 01	Sida / Sidor 4 av 5



- Växlingskurs:

Lathund	
1 EUR =	9,90 svenska Kronor
5 EUR =	49,50 svenska Kronor
10 EUR =	99,01 svenska Kronor
25 EUR =	247,52 svenska Kronor
50 EUR =	495,05 svenska Kronor
100 EUR =	990,10 svenska Kronor

- Forex 2018-06-28
- PH kollar upp alla våra oklarheter med RaceResult.
 - Är 1000st dubbla chip detsamma som till 1000 nummerlappar eller bara 500 nummerlappar?

7. Festivalloppet 2018.

- SIF:
 - Ungdomssektionen i Markaryds IF har blivit uppmanade att springa England Runt i sina matchtröjor och Markaryds IF betalar anmälningsavgiften. Boris kollar med SIF ifall vi kan få någon respons så att deras ungdomar kan springa vårt festivallopp på liknande sätt.
 - Om Markaryds kommuns ungdomar (ifrån 6år och upp till gymnasienivå) anmäler sig till SK Graal såsom "Sommarskoj" så kostar det inte ungdomarna något. Kommunen betalar anmälningsavgiften i efterhand till SK Graal.
- Medaljer:
 - Utdelning till fullföljande under tävlingen:
 - PA har kollat med Ebba Almarsson, som kan ställa upp.
- Speaker:
 - OH kollar med Janne Eliasson alternativt Andreas Eliasson såsom eventuell ersättare till Gösta som speaker i år.
- Korvförsäljning – Utökad servering:
 - OH kollar på nytt med Torgny Biesert och Tom Aagaard om de kan ställa upp i korvförsäljningen/serveringen.
 - PA lyfte fram frågan om skydd mot eventuellt regn finns?
 - Föregående år har ett parasoll använts men nu med utökad servering och med fler funktionärer så skulle eventuellt ett större skydd behöva köpas in.
 - Inköpsansvarig (JA) tar tag i detta tillsammans med PA.
- Vätskestationer:
 - OH kollar på nytt med Annika Bardh om hon kan ställa upp med vätskestation vid Kvarnaholm.
 - Ytterligare 1st vätskestation vid ca 6.5km (utmed "Linjevägen") föreslogs.
 - PA kollar med Jacob Bardh om han kan stå där tillsammans med sin EPA-traktor.
 - BJ och PA håller kontakten och ser hur det utvecklas. Annars får BJ försöka få tag på ytterligare personal.
 - MS uppdaterar berört dokument med den nya vätskestationen.

Dokumentnamn Styrelsemöte		Avsnitt / Område Protokoll 2018-06-26	
Fastställt av Styrelsen	Datum 2018-06-29	Utgåva 01	Sida / Sidor 5 av 5



- Flyer:
 - JA väckte idén om att dela ut flyers till boende i Strömsnäsbruk och eventuellt Traryd.
 - JA skriver ihop något som MS kan lägga till den ordinarie flyern, alternativt lägga med såsom ett extrablad till den ordinarie flyern.
 - Informationen om ungdomars deltagande via "Sommarskoj" skall framgå av den nya texten.
 - Information om SK Graal och dess träningar och hänvisning till SK Graals hemsida bör också framgå.
 - Kamera (GoPro):
 - Kameran ska vara uppsatt både vid start och senare vid målgång, utan att vara avstängd däremellan!
 - Tidtagningssystemet (RaceResult):
 - Tävlingsklass "Knattar" (550m):
 - Beslut togs att tävlingsklassen "Knattar" inte ska ha chip eftersom denna klass ändå inte har någon tidtagning.
 - Dock måste någon form av manuell avprickning göras så att vi vet vilka som fullföljde.
 - Vid medaljutdelningen efter målgång alternativt vid utdelningen av godispåsen.
 - Lista på deltagare i denna klass måste därför skrivas ut, helst i nummerordning om möjligt.
 - Tidtagningschip:
 - Beslut om vilken variant av chip som ska beställas tas först efter att PH har återkommit med mer info ifrån RaceResult.
 - Dock togs det beslut om att välja lösa chip framför chip + nummerlapp.
 - Chipen måste köpas in så fort som möjligt för att hinna med ett antal testtävlingar före Festivalloppet.
- 8. Feriearbetare.**
- Ansvar för feriearbetarna:
 - v1826 – 1827:
 - Roger Bardh.
- 9. Nästa styrelsemöte.**
- 2018-08-08 kl. 18.00 (OBS! Onsdag).
- 10. Ordförande vid nästa styrelsemöte.**
- Boris Josefsson.

Vid protokollet:


Morgan Svensson

Justeras:


Boris Josefsson